

RIVER OAKS DISTRICT

H O U S T O N

CONTACT: Kathy Anderson
Anderson Retail Tourism Marketing
480.588.5507
Kathy@retailtourism.com

A GUIDE TO HOUSTON'S HOTTEST CULINARY SCENE AT RIVER OAKS DISTRICT

Open-air bistros, craft burgers and cocktails, award-winning steaks and French-Vietnamese dishes create the ultimate dining experience in the heart of Houston.

HOUSTON, TEXAS – River Oaks District, a curated collection of luxury and world class retail, dining and entertainment amenities set in a sophisticated open-air environment, invites Houstonians and visitors alike to indulge at The District's array of restaurants.

"Whether you're a foodie, happy hour enthusiast, wine connoisseur, celebrating a special occasion or traveling to Houston for work or play, look no farther than River Oaks District," shared Jennifer Rivera, marketing manager at The District. "We have exciting dishes, craft cocktails and beautiful outdoor patios at every restaurant unlike anything else in the city, designed to create a special meal with friends and family."

EXPERIENCE HOUSTON'S NEWEST CULINARY DESTINATION

- **Amorino Gelato**, an international boutique featuring a signature selection of irresistible and organic gelato, frappe, sweet treats and hot drinks.
- **Hopdoddy**, known for its highly-acclaimed burgers, locally sourced ingredients and craft beers. The company's River Oaks District location serves cult favorites from the Austin-founded restaurant, including Classic and Ahi Tuna burgers, alongside a full menu of salads, shakes, cocktails and wine.
- Reminiscent of another time and place, **Le Colonial** is an upscale French-Vietnamese restaurant that vividly recaptures the beauty, romance and spirit of French Colonial Southeast Asia in the 1920's. The restaurant at River Oaks District features a 100-seat dining room with steel French doors leading out to al fresco dining and cocktails. Clients can also enjoy sipping hand-crafted cocktails in comfortable lounge chairs and couches in the seductive bar and lounge overlooking the District.
- The name says it all with **Steak 48**, a luxury, two-story steakhouse at River Oaks District. A concept from brothers Jeffrey and Michael Mastro, the menu features prime steaks, raw dishes, seafood, creative cocktails and wine. Additionally, the restaurant features a raw bar and inventive dishes to set the steakhouse apart such as ahi poke and burrata with stone fruit.
- By combining hospitality and farm-to-table cooking, **Taverna** reflects authentic Italian flavors in a rustic and welcoming interior. In Italy, a taverna is a special place where customers become friends and family, and the River Oaks District restaurant is just that – a truly Italian experience

without having to leave Houston. The menu features seasonal ingredients and surprising entrees, from pan seared sea bass to delicate pasta and fabulous risotto.

- **Toulouse Café and Bar** transports diners to a Parisian Café located in River Oaks District, where friends convene and it is likely to strike up conversations with neighboring tables. The atmosphere, both sophisticated and contagiously inviting, offers imaginative and seasonal menus, including mouth-watering specialties a la Française, delicious desserts made from scratch and an extensive wine list. Visitors can enjoy the tastes of France for breakfast, lunch and dinner Monday through Friday, with brunch options on Saturday and Sunday.
- **The Tuck Room**, an intimate gastro lounge featuring skillfully crafted cocktails and soulful social plates, located inside iPic Theaters.

Premiering soon is SumoMaya Mexican-Asian Kitchen, serving a fusion of tapas-style small plates that incorporate the big, bold flavors of Latin America and the Far East in a vibrant setting.

Many of the restaurants also provide romantic private dining for two or festive group dining, customized experiences, and events for visitors and MICE groups.

RIVER OAKS DISTRICT VISITOR SERVICES

Out of area visitors to River Oaks District are eligible to receive a Global Access Card, which entitles the visitor to special offers, amenities and experiences offered by participating retailers and restaurants. Luxe experiences include complimentary champagne, hotel package delivery, hotel room fittings, alterations, beauty consultations and personal stylist sessions. In addition, for same day purchases over \$500, visitors receive two complimentary tickets to The Museum of Fine Arts, Houston.

River Oaks District boasts a full-time dedicated concierge team that can provide every perk to elevate your experience, from making reservations and arranging car service to delivering packages to hotels and more?. They can be emailed online via the River Oaks District website or reached at 713-904-1310.

To view a complete listing of all shops, dining and entertainment, visit riveroaksdistrict.com. The site features a complete listing of store and restaurant information, in addition to a schedule of upcoming events. Followers can also keep up with the latest news and announcements via Instagram, Twitter, Facebook and Pinterest.

ABOUT RIVER OAKS DISTRICT

River Oaks District is a curated collection of more than 50 luxury and best-in-class retail, dining, entertainment and living amenities set in a sophisticated open-air environment. From world-class brands with iconic storefronts to upscale restaurants and luxury entertainment, River Oaks District is a shopping and dining destination like none other. Set within walkable, tree-lined city streets with lush landscaping, the District evokes great worldwide shopping cities such as San Francisco, New York and Los Angeles, while remaining authentic to its Texas roots. Visit riveroaksdistrict.com for more information.

ABOUT OLIVERMCMILLAN

Founded in 1978, OliverMcMillan has earned a reputation as one of the largest and most forward-thinking commercial real estate developers. The award-winning firm creates high-quality, artistic, market-appropriate developments and is recognized by industry leaders for its ability to move forward in a nimble and visionary manner. The firm has designed and developed more than eight million square feet of projects, with a total project value exceeding \$5 billion. OliverMcMillan currently has approximately \$3 billion in real estate projects under development in cities across the United States. Approaching each project with respect for the surrounding architecture and local culture, the firm works to create vibrant, enduring destinations. For additional information about OliverMcMillan, please visit olivermcmillan.com.

休斯顿橡树河购物中心热门餐饮指南

露天小酒馆、特制汉堡和鸡尾酒、获奖牛排馆及法式越南菜

营造休斯顿市中心最极致的用餐体验

休斯顿，德克萨斯州 — 橡树河购物中心是一个集世界级奢华商店、餐饮和娱乐设施于一体的精致露天购物中心，休斯顿居民和外来访客都能在此尽享各种美食。

橡树河购物中心的市场营销经理珍妮弗·里维拉（Jennifer Rivera）说：“不论你是美食家、欢乐时光爱好者、品酒师，或是来庆祝特殊日子，或来休斯顿出差或度假，橡树河购物中心都会是你的不二选择。我们这里的**每一家**餐厅都能提供独家烹饪美食、精心调制的鸡尾酒以及美丽的室外露台，专为家人和朋友的聚餐而设计。”

品味休斯顿最新美食

- **Amorino Gelato**，享誉国际的意式精品冰激凌店，供应美味的有机冰淇淋、刨冰、甜点和热饮等美食。
- **Hopdoddy** 以它高口碑汉堡、本地食材以及精酿啤酒而闻名。这里的分店同样提供他们奥斯丁总店最为热门的风味，包括经典汉堡和金枪鱼汉堡，以及含有沙拉、奶昔、鸡尾酒和红酒的全套菜单。
- **Le Colonial**，一家怀旧的高档法式越南餐厅，重现了 20 世纪 20 年代法国殖民时期东南亚的美丽、浪漫和精髓。餐厅设有 100 个座位，穿过法式钢铁门可至室外享用美餐和鸡尾酒。在极具诱惑的酒吧和休息室里，顾客还可以坐在舒服的椅子和沙发上品味手调鸡尾酒，同时俯瞰整个购物中心。
- **Steak 48** 是一家两层楼的豪华牛排屋，创意源自 Jeffrey Mastro 和 Michael Mastro 两兄弟，特色菜有牛排、生食、海鲜、创意鸡尾酒以及红酒。此外，餐厅还有一个生海鲜吧和创意菜，供应生金枪鱼沙拉、混合核果的意大利芝士等特色风味。
- 热情的氛围、“从农场到餐桌(farm-to-table)”的烹饪模式，**Taverna** 餐厅在一个质朴热情的环境里突显了纯正的意大利风味。在意大利，taverna 是指对待顾客如同对待朋友和家人一样的餐厅，而这里的 **Taverna** 餐厅完美地体现了这一点，让您足不出市就

能享受到真正的意大利体验。从香煎海鲈鱼到精致的意面和绝妙意大利烩饭，这里的时令食材和常给顾客带来惊喜的主菜成了他们菜单上的一大亮点。

- **Toulouse Café and Bar** 咖啡馆让顾客仿佛置身于巴黎咖啡馆，不仅朋友们可以聚在这里聊天，甚至还可以和邻桌发起聊天。这儿的氛围精致诱人，还供有创意菜单和时令菜单，包括让人垂涎的法式招牌菜、现做的美味甜点以及品种全面的酒单。周一至周五顾客可在此享用美味的法式早、午、晚餐，周六日还有早午餐可供选择。
- **The Tuck Room**，一间私密的美食酒吧，设于 **iPic** 电影院内，供应精心调制的鸡尾酒和温馨小食。

即将推出的 **SumoMaya Mexican-Asian Kitchen** 是一家混合式风味餐厅，充满活力的环境内供有西班牙式小食，同时还混合了特色鲜明的拉丁美洲和远东风味。

许多餐厅还提供浪漫二人餐、节日聚餐、私人定制特餐、以及为访客和小众精品团特制的活动。

橡树河购物中心客服

外地访客均可获得一张全球通卡 (Global Access Card)，凭卡可享受参与商家及餐厅提供的特别优惠、服务设施和购物体验。豪华体验包括免费香槟、递送包裹至酒店、个性化酒店配置、服装修改、美容顾问和私人造型师服务。此外，凡当天消费满\$500以上者均可获得2张免费的休斯顿美术馆(The Museum of Fine Arts)门票。

橡树河购物中心拥有一支全职敬业的礼宾团队，从餐厅订位、叫车服务到递送包裹至酒店等等，出众的服务将会给您带来不一般的体验。您可以通过橡树河购物中心的网站发送邮件或拨打电话 713-904-1310 联系他们。

登录 riveroaksdistrict.com 可获取完整的商店、餐饮、娱乐名录。除活动预告外，橡树河购物中心网站还提供完整的商店、餐厅信息。关注他们的 **Instagram**、推特(Twitter)、脸书(Facebook)以及 **Pinterest** 可获得更多橡树河购物中心最新消息及活动。

橡树河购物中心简介

橡树河购物中心是一个集聚了 50 多家顶尖奢侈品店、餐厅、娱乐及全套生活设施的精致露天购物中心。从带有标志性店面的世界级品牌到高级餐厅和奢华娱乐中心，橡树河购物中心是购物和就餐的不二之选。林荫走道、葱郁景观，橡树河购物中心总能让人感觉置身于如旧金山、纽约和洛杉矶一样的全球性大型购物都市，但同时它又不失德克萨斯州的本土特色。登陆 riveroaksdistrict.com 可了解更多详情。

奥利弗·麦克米伦公司(Oliver McMillan)简介

奥利弗·麦克米伦公司成立于 1978 年，被誉为是最大的、最具前瞻性的商业地产开发公司之一。这个屡获殊荣的公司创造出的商品既具高品质和艺术性，同时又符合市场需求，并因其灵活且有远见的发展模式受到了业内权威人士的认可。奥利弗·麦克米伦公司已设计、开发出超过 800 万平方英尺(74.3 万平方米)的工程，总价值超过 50 亿美金。目前，奥利弗·麦克米伦公司在全美有约 30 亿美金的工程在建。奥利弗·麦克米伦公司全力打造活力而持久的地建，**每**项工程都力求保留周边建筑和当地文化特色。登陆 olivermcmillan.com 可了解更多有关奥利弗·麦克米伦公司的信息。